
Zápis č. 2/1/2023 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
25. januára 2023 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Ján Balaščák, Tomáš Caban, Igor Gallo, Dóra 

Hushegyiová, Jozef Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, Ján Uličiansky 

Hostia:  
Ľuboš Machaj – generálny riaditeľ RTVS 
Matúš Miklošík – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Miroslav Frindt – zastupoval: riaditeľka Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Daniela Vašinová –riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Ľuboš Černák – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal všetkých 
prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov rady a rada je schopná uznášať sa.  
Na rokovaní privítal aj GR RTVS Ľ. Machaja a členov manažmentu RTVS.  
Informoval, že návrh programu bol distribuovaný v zmysle Rokovacieho poriadku. 
D. Hushegyiová navrhla do programu doplniť bod Voľba predsedu a podpredsedu Rady 
RTVS a prečítala dôvody: 
1. „V zákone č. 532/2010 Z. z. o RTVS sa v § 12 ods. 4 uvádza, že ak sa členovi rady skončí 

funkčné obdobie podľa odseku 1 písm. a) (uplynutie funkčného obdobia), národná rada je 
povinná vykonať všetky potrebné opatrenia na to, aby 15 dní pred skončením funkčného 
obdobia bol zvolený nový člen rady. Nakoľko je teraz vyhlásená výzva na prihlasovanie sa 
kandidátov na členov Rady RTVS s termínom do 3.2.2023, tak je zrejmé, že toto 
ustanovenie zákona opätovne nebude dodržané, stalo sa to aj pred dvoma rokmi. Z tohto 
pohľadu reálne hrozí, že 11.2.2023 nebudú zvolení noví členovia Rady RTVS. 

 
2. Predseda a podpredseda Rady RTVS sú zvolení uzneseniami rady č. 15/2021 a 16/2021. 

Predsedovi Rady RTVS končí jeho funkčné obdobie 12.2.2023 (nedeľa) a podpredseda 
Rady RTVS je zvolený na funkčné obdobie do obdobie 13.2.2023 (pondelok).  
Noví členovia Rady RTVS budú nastupovať do svojich funkcií s prvým dňom výkonu 
funkcie 11.2.2023 (sobota) za predpokladu, že budú zvolení včas (v minulosti sa stalo, že 
sa nepodarilo v NR SR zvoliť členov Rady RTVS včas). Voliť funkcionárov Rady RTVS už 
v novom zložení je v kalendárnom roku 2023 prakticky nemožné. Vo februári 2023 
vychádza deň 11.2.2023 na sobotu. Posledný deň, kedy je vo funkcii predseda Rady 
RTVS je nedeľa 12.2.2023. Posledný deň vo funkcii podpredsedu Rady RTVS vychádza 
na 13.2.2023, čo je pondelok a toto vyzerá hypoteticky ako jediný možný deň, na ktorý by 
sa dalo zvolať rokovanie a mohla by prebehnúť voľba funkcionárov Rady RTVS v novom 
zložení. Slovo hypoteticky je použité zámerne, pretože z faktického hľadiska to nie je 
možné urobiť, pretože podpredseda Rady RTVS je M. Kákoš a jemu mandát člena Rady 
RTVS uplynie skôr ako mandát podpredsedu Rady RTVS a to 10.2023. Čiže 13.2.2023 
(pondelok) by nemal kto riadiť rokovanie Rady RTVS. 
Z vyššie uvedeného vyplýva, že nových funkcionárov Rady RTVS je potrebné voliť 
najneskôr 10.2.2023 (piatok), inak by nastala situácia, že by bola Rada RTVS 
znefunkčnená a nemal by kto zvolať alebo riadiť rokovanie Rady RTVS, pretože v zmysle 
§14 ods. 5 zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvoláva rokovanie rady predseda a v čase 
jeho neprítomnosti podpredseda rady a v zmysle čl. 7 bod 1 Rokovacieho poriadku Rady 
RTVS riadi rokovanie rady predseda a v čase jeho neprítomnosti podpredseda rady.“ 

 
I. Gallo informoval, že plánoval túto voľbu zaradiť na začiatok februára, ale platí, že aj vtedy 
by volili tí istí ľudia. V minulosti bola džentlmenská dohoda, že funkcionárov volia už noví 
členovia rady, ale nedalo sa to dodržať ani pred dvoma rokmi a ani teraz, lebo nebola 
dodržaná litera zákona a neboli ešte zvolení noví členovia rady. 
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I. Gallo navrhol ešte doplniť do programu Návrh na odpis pohľadávky, o ktorého zaradenie 
požiadal manažment RTVS. 
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmito návrhmi.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 18/2023: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v nasledujúcom znení: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Voľba predsedu a podpredsedu Rady RTVS 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Informácia o licencovaných formátoch RTVS (spravodajca M. Kákoš) 
5. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia D. 

Hushegyiová a J. Uličiansky) 
6. Vyhodnotenie vysielania programovej služby Trojka (spravodajca J. Chudík) 
7. Vyhodnotenie vysielania 2. série projektu Pečie celé Slovensko a informácia 

o príprave 3. série (spravodajkyňa D. Hushegyiová) 
8. Plán verejných obstarávaní RTVS na rok 2023 (spravodajca DK) 
9. Informácia o aktuálnom stave projektu Generál (spravodajca T. Caban) 
10. Zúčtovanie účelových investičných prostriedkov viazaných na Dodatky k Zmluve so 

štátom pre roky 2020 a 2021 (spravodajkyňa J. Mikušová) 
11. Návrh na odpis pohľadávky RTVS (spravodajca DK) 
12. Návrh kritérií na vypracovanie vyhodnotenia vysielania programových služieb RTVS 

Radou RTVS (M. Kákoš a J. Balaščák) 
13. Sťažnosti a podnety 
14. Rôzne 

 
Za: 9 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát,  

M. Kákoš, J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa:  0   
Neprítomný:  0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Voľba predsedu a podpredsedu Rady RTVS 
I. Gallo prečítal celý legislatívny rámec voľby predsedu a podpredsedu Rady RTVS. Dal 
priestor na predkladanie návrhov na kandidátov na post predsedu a podpredsedu rady. 
Členovia rady sa dohodli, že v zmysle rokovacieho poriadku budú na voľby dozerať dvaja 
overovatelia: D. Hushegyiová a J. Balaščák. 
J. Uličiansky navrhol na post predsedu rady I. Galla.  
J. Chudík rovnako navrhol na predsedu rady I. Galla. 
J. Balaščák navrhol na post podpredsedu rady T. Cabana. 
I. Gallo a T. Caban prijali kandidatúru. 
T. Caban uviedol, že sa v prípade zvolenia vzdá funkcie predsedu Dozornej komisie Rady 
RTVS.  
I. Gallo vyhlásil 5 minútovú prestávku na vyhotovenie hlasovacích lístkov. 
Po prestávke členovia Rady RTVS v tajnej voľbe volili predsedu a podpredsedu Rady RTVS. 
 
Zápis z voľby predsedu Rady RTVS: 
Počet vydaných hlasovacích lístkov: 9 
Za kandidáta Igora Galla: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neodovzdaných hlasovacích lístkov: 0 
 
Za predsedu Rady RTVS bol zvolený Mgr. Igor Gallo 
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Zápis z voľby podpredsedu Rady RTVS: 
Počet vydaných hlasovacích lístkov: 9 
Za kandidáta Tomáša Cabana: 9 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Neodovzdaných hlasovacích lístkov: 0 
 
Za podpredsedu Rady RTVS bol zvolený Tomáš Caban.  
 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 19/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 14 ods. 4 písm. a) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvolila za 
predsedu Rady RTVS na funkčné obdobie od 13.2.2023 do 12.2.2025 Mgr. Igora Galla, 
MBA. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 20/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 14 ods. 4 písm. a) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS zvolila za 

podpredsedu Rady RTVS na funkčné obdobie od 11.2.2023 do 10.2.2025 JUDr. Ing. 

Tomáša Cabana, PhD. LL.M. 

Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  
J. Mikušová, J. Uličiansky / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo po zvolení uviedol, že samotnú RTVS čaká veľmi zložité obdobie. Stále nie je 
doriešené financovanie, čo zásadným spôsobom vstupuje do každodennej cinnosti 
telerozhlasu, keďže plánovanie výroby presahuje rozpočtované ročné obdobie. Rada RTVS 
sa jednoznačne vyjadrila, že financovanie prostredníctvom koncesionárskych poplatkov 
vytvára najlepšie predpoklady na nezávislosť. Financovanie verejnoprávneho vysielateľa bez 
koncesionárskych poplatkov poväzuje rovnako za legitímnu cestu, keďže takýto model 
funguje vo viacerých demokratických krajinách. Malo sa to však udiať  po serióznej odbornej 
diskusii, aby sa doladili veľmi dôležité pre niekoho možno detaily, pre tých, ktorí sa tomu 
venujú, však najpodstatnejšie parametre. 19. decembra 2022 rada RTVS po dlhych a 
zložitých rokovaniach s manažmentom telerozhlasu schválila vyrovnaný rozpočet RTVS na 
rok 2023, ktorý obsahuje príjmy za výber koncesií vo výške 74,4 milióna eur. Doteraz nie je 
po ich zrušení známe, koľko financií RTVS získa prostredníctvom nárokovateľného 
príspevku. Verí však, že sa to utrasie a nastaví systémové financovanie RTVS, na potrebu 
ktorého poukazuje rada od vzniku tejto inštitúcie. 
Tento rok bude s najväčšou pravdepodobnosťou volebný. Je to veľká výzva pre RTVS, aby 
potvrdila svoje postavenie na slovenskom mediálnom trhu ako rešpektovaný a uznávaný 
verejnoprávny vysielateľ. 
Ďakujem kolegom za dôveru, ktorú si nesmierne vážim. Rada RTVS, ako orgán dohľadu 
doterajšou svojou činnosťou, najmä v tomto turbulentnom období, keď sa rôznia predstavy o 
ďalšom fungovaní verejnoprávneho vysielateľa, preukázala svoje odborné kvality, ktoré sa 
predovšetkým  prejavili v konzistentnom názore. Vždy presadzovala záujmy verejnoprávneho 
vysielateľa zadefinované v príslušnej národnej a medzinárodnej legislatíve. Verejná kontrola 
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nad našim fungovaním  je zabezpečená tým, že všetky rokovania rady sú verejné, výstupy z 
nich zverejňované na webovom sídle rady a nad rámec zákonných povinnosti všetky 
rokovania aj prenášane online.  
 
T. Caban poďakoval za prejavenú dôveru a verí, že ju nesklame. Teší sa na budúcu 
spoluprácu, pretože RTVS čakajú veľké výzvy.  
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
I. Gallo informoval, že 31.1. bude rokovanie VKM, kde sa ma riešiť aktuálna situácia v RTVS 
a Správa o činnosti Rady RTVS za rok 2021. Požiadal, aby rada odobrila zastupovanie rady 
na VKM aj T. Cabanovi, ak by sa náhodou nemohol osobne zúčastniť. 
Členovia rady vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom.  
Ľ. Machaj informoval o tlačovej besede k jarnej programovej štruktúre RTVS. Prebiehajú 
komunikácie s kompetentnými orgánmi o financovaní RTVS a jeho nastavení po zrušení 
koncesionárskych poplatkov. Ďalej informoval o získaní práv na olympijské hry až do roku 
2032. 
 
4. Informácia o licencovaných formátoch RTVS (spravodajca M. Kákoš) 
Ľ. Machaj uviedol, že licencované formáty patria k pilierom RTVS a garantujú sledovanosť. 
Licencované formáty ostávajú v RTVS zachované.  
V. Štofaník odprezentoval predložený materiál.  
M. Kákoš prečítal spravodajské stanovisko: 
„Téme licencovaných formátov sa Rada RTVS naposledy venovala približne pred doma 
rokmi pri spustení formátu Pečie celé Slovensko. Odvtedy v tejto oblasti neprišlo k žiadnym 
zásadným zmenám. Kupovanie licencií formátov patrí k bežnej praxi televíznych spoločností 
rovnako komerčných ako verejnoprávnych. Riadi sa  ňou väčšina televízií v našom priestore 
Momentálne RTVS vyrába a vysiela 5 formátov na základe licencií – Milujem Slovensko, Čo 
ja viem, Záhady tela, Pečie celé Slovensko a Maestro. Formát 5 proti 5 už vo vysielaní 
vystriedala pôvodná súťaž Traf to. Napriek tomu, že viaceré z nich už vykazujú v diváckom 
záujme klesajúcu tendenciu, ešte stále si udržujú nadpriemernú sledovanosť. Najlepší výkon 
v tomto smere podávali obe série Pečie celé Slovensko, ide však zároveň aj o finančne 
mimoriadne nákladný formát. Ako pri jedinom je vlastníkom licencie RTVS, čo sa na prvý 
pohľad javí ako výhoda, keďže môže vyjednávať s výrobcom výhodnejšiu cenovú ponuku, 
v praxi však (vzhľadom na už investované počiatočné náklady) nemá RTVS veľký 
manévrovací priestor a zrejme musí akceptovať požiadavky doterajšieho výrobcu. Napriek 
tomu je však iste perspektívnejšia cesta, keď sa o kúpu licencie uchádza priamo RTVS. Aj 
vzhľadom na postupné oslabovanie diváckeho záujmu a vyčerpanosti zábavných formátov 
musí RTVS v krátkom čase zvažovať buď kúpu nových licencií alebo iniciovať vývoj 
vlastných formátov. Ide o pomerne naliehavú úlohu, pretože vývoj a výrobný rozbeh 
náročnejšieho zábavného programu si vyžaduje pomerne dlhý čas. To je však už otázka na 
celkové koncipovanie vysielania.“ 
 
I. Gallo poznamenal, že RTVS nie vždy musí byť držiteľom licencie, pretože majiteľ licencie 
nie vždy musí súhlasiť so zverejnením ceny. Skonštatoval, že nebyť licencovaných formátov 
bola by sledovanosť RTVS asi horšia. Treba sa na licencované formáty pozerať aj cez 
stránku financií v zmysle, že čo prinesú do RTVS.  
V. Štofaník potvrdzuje, že vlastniť licenciu je pre RTVS výhodnejšie, je to však niekedy aj 
nevýhoda práve kvôli nesúhlasu so zverejnením ceny.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 21/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o licencovaných formátoch RTVS. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
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Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

5. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS 
(spravodajcovia D. Hushegyiová a J. Uličiansky) 

V. Štofaník odprezentoval predložený materiál za televíznu časť.  
D. Hushegyiová prečítala spravodajské stanovisko k televíznej časti: 
“Na sviatočné obdobie Jednotka aj Dvojka pripravili pre divákov pestrý program s klasickými 
filmami, rozprávkami, dokumentami, koncertmi, aj s duchovným programom. Rozhlas aj 
televízia promptne reagovali na mimoriadne udalosti, napr. na úmrtia významných osobností. 
Podľa štatistiky sledovanosti tento programový koncept sa stretol jednoznačne s pozitívnym 
ohlasom u divákov. Športový kanál odvysielal počas sviatočného obdobia celkovo 134 hodín 
premiérového programu ale aj značný rozsah repríz. Najťažšiu úlohu počas sviatkov mal 
nový spravodajský kanál. Ale vďaka 24-ke verejnoprávna televízia mala dostatočný priestor 
na odvysielanie série dokumentov, rozhovorov, diskusných relácií k 30. výročiu vzniku 
Slovenskej republiky. Napriek tomu, že v archíve nebolo nič predpripravené, 24-ka dobre 
zvládla aj mimoriadnu udalosť, smrť Benedikta XVI. Národnostné vysielanie na televíznej 
obrazovke počas sviatkov malo pauzu, dúfajme, že poslednýkrát. Všeobecne hodnotím 
vysielanie televízie počas vianočných a novoročných sviatkov pozitívne. Verejnoprávny 
vysielateľ ponúkol pestrý, zaujímavý a divákmi sledovaný program.”  
 
M. Frindt odprezentoval materiál za spravodajstvo.  
M. Merčiak odprezentoval športové vysielanie cez vianočné obdobie.  
I. Gallo spomenul, že k Urbi et orbi mala komerčná televízia aj štúdio a RTVS len 
komentovanie, tak si myslí, že tá komerčná televízia spravila pre verejnoprávnosť viac ako 
RTVS.  
V. Štofaník si myslí, že na spravodajskom kanáli sa mohlo urobiť štúdio. 
M. Frindt poznamenal, že stále prebieha proces nastavovania a predpokladá, že 
v budúcnosti bude aj štúdio pri takýchto príležitostiach.  
Ľ. Machaj ocenil, že sa podarilo odvysielať všetky štandardné jazdy, ako vztyčovanie vlajky, 
odovzdávanie štátnych vyznamenaní a 7.1. k 30temu výročiu SR veľký event, ktorý bol 
najsledovanejším programom v tom čase.  
Ľ. Černák odprezentoval vysielanie za rozhlasové programové služby.  
J. Uličiansky ako spravodajca uviedol, že rozhlasové vysielanie bolo na výbornej úrovni. 
Vyzdvihol niektoré konkrétne relácie a takisto ocenil bohatú nádielku vysielania pre deti. 
Upozornil, že niektoré relácie chýbajú v archíve Extra. Aby mala táto služba zmysel, tak by 
sa relácie mali dať vypočuť v archíve čo najskôr.  
I. Gallo navrhol uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 22/2023: 
Rada RTVS:  
a) prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej 

štruktúry RTVS,  
b) konštatuje, že vysielanie RTVS bolo na vysokej profesionálnej úrovni. 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

6. Vyhodnotenie vysielania programovej služby Trojka (spravodajca J. Chudík) 
Ľ. Machaj uviedol, že ukončenie Trojky nebolo jednoduché rozhodnutie. Ocenil prácu 
s archívom. Pripomenul, že už pri vzniku programovej služby bolo jasné, že archív sa dá 
využívať iba tri roky a potom sa budú musieť veci nakupovať a to už sa stalo finančne 
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neúnosné.  Treba naďalej pracovať na vysporiadaní autorských práv k niektorým veciam 
z vysielania.  
V. Štofaník potvrdil, že akvizičné nákupy nie sú lacné. Dodal, že bolo treba aj vyrábať nové 
programy pre seniorov, čo tiež zvyšovalo náklady. Trojke neprospelo ani mesačné 
prerušenie vysielania pri štarte :24. Myslí si, že takáto programová služba by bola prospešná 
a niektoré veci z Trojky sa presunú na Dvojku.  
J. Chudík prečítal spravodajské stanovisko: 
„Komplexná správa o vysielaní programovej služby Trojka je materiál pomerne podrobný, 
stručne a jasne formulovaný a vyargumentovaný. Obsahuje všetky potrebné a dôležité 
informácie. Zaoberá sa hlavnou ideou tvorcov tohto vysielacieho okruhu pri jeho vzniku, 
koncepciou vysielania, históriou vysielania, sledovanosťou, hodnotením kvality vysielaných 
programov, vplyvom a významom reklamy, predkladá štruktúru finančných nákladov na 
programový okruh Trojka, technickým zabezpečením, personálnym a finančným 
zabezpečením, je tam legislatíva k ukončeniu vysielania programovej služby, uvedené sú aj 
dôvody ukončenia vysielania, atď. Úroveň sledovanosti do veľkej miery závisí od kvality 
programu. Kvalita vysielaných programov bola určite dobrá. Väčšina z nich bola vyrobená za 
socíku a spĺňali tie najvyššie profesionálne kritéria. Tie menej kvalitné a ideologické sa do 
výberu pochopiteľne nedostali. Domáce programy však bolo treba dopĺňať zo zahraničia, 
teda akvizíciami, čo zvyšovalo finančnú náročnosť a pozitívna snaha o akési 
zrovnoprávnenie či vyrovnanie sa s okruhmi Jednotka a Dvojka zvyšovali nároky na 
doplňujúcu výrobu pôvodného premiérového programu pre Trojku a teda aj nároku na 
financie, ktorých má RTVS absolútny nedostatok.  
Treba aj skonštatovať, že tento vysielací okruh počas celej doby vysielania si spĺňal svoje 
povinnosti vo vysielaní uložené zákonom (podiel domácej zahraničnej tvorby, nezávislej 
atď.). 
Prerušenie vysielania Trojky z dôvodov spustenia :24 a neskorší jej návrat na inú vysielaciu 
frekvenciu a ešte k tomu v najväčších horúčavách a všeobecne zníženej sledovanosti tv. 
programov, sa nemohlo nepodpísať pod jej zníženú sledovanosť. Tu v tom čase zlyhala aj 
vnútorná reklama v RTVS - bola jednoznačne nedostatočná a podľa mňa mala vnútornú 
rezervu v celej RTVS ako v rozhlase tak v televízii. 
Jedným z dôvodov ukončenia činnosti Trojky bola a je aj napätá situácia v technike, 
konkrétne v časti vysielacích pracovísk, lebo spustením Športu a :24-ky nemá STV záložné 
vysielacie pracovisko, na čo som už na niektorej z predchádzajúcich rád upozornil. Jednak 
môže dôjsť k technickému výpadku – poruche niektorého zo stávajúcich vysielacích 
pracovísk a navyše je politicky i vojensky neistá doba a musíme mať pripravenú rezervu pre 
krízové situácie. Verím , že sa čoskoro dobuduje nové vysielacie pracovisko, možno aj 
nejaké peniaze prídu, čo umožní opätovné sprevádzkovanie bývalého vysielacieho okruhu 
s novým programovým obsahom. 
V predloženej správe je naznačený aj presun časti programu s pôvodným zameraním pre 
Trojku, do Druhého vysielacieho okruhu. Znamenalo to samozrejme preformátovať vysielaciu 
štruktúru Dvojky a posilniť ju v kvalite, čo sa deje. To preformátovanie by ju čakalo tak či tak, 
lebo spustením vysielacie okruhu Šport sa uvoľnilo asi 35% vysielacieho priestoru 
venovaného športovým prenosom, čo bolo treba doplniť a teda aj preorganizovať = pripraviť 
novú vysielaciu štruktúru, ktorá sa práve rozbehla a ešte sa bude priebežne doformovávať. 
Otázka teda je, ako bude vyzerať Dvojka a ako sa naloží v budúcnosti s uvoľnenou 
frekvenciou po programovej Trojke? Ja si stále myslím, že kombinácia detského vysielacieho 
okruhu aj z hľadiska podpory slovenčiny pre deti nám jednoznačne chýba a v kombinácii 
s večerným vysielaním pre náročnejšieho diváka by bola asi tá optimálna kombinácia. 
Archívy v tomto smere sú bohaté a po 3-4 rokoch každý reprízovaný program je premiérou 
pre novú detskú generáciu. Asi je ale predčasné o tom teraz hovoriť aj kvôli konkurencii. 
Preto aj odporúčam Rade RTVS prijať uznesenie: že Rada RTVS Správu o vysielacom 
okruhu Trojka. prerokovala a vzala na vedomie.“ 
 

I. Gallo sa spýtal, či RTVS požiadala o zrušenie autorizácie vysielania, čiže licencie. Pýta sa, 
že ak by boli finančné možnosti na opätovné spustenie tejto programovej služby, tak aby sa 
to dalo spraviť. 
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V. Štofaník uviedol, že iba oznámili ukončenie vysielania. 
I. Gallo sa spýtal, či sa uvažuje o opätovnom spustení takejto programovej služby, ak by na 
to boli finančné možnosti. 
Ľ. Machaj odpovedal, že nad tým bude uvažovať, ale bolo by potrebné to potom napočítať, 
aby sa to dalo spraviť, prípadne spoločne s ČT.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 23/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania programovej služby 
Trojka. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

7. Vyhodnotenie vysielania 2. série projektu Pečie celé Slovensko a informácia 
o príprave 3. série (spravodajkyňa D. Hushegyiová) 

Členovia rady sa dohodli, že informáciu o príprave 3. série sa prerokuje v neverejnom 
režime.  
Ľ. Machaj uviedol, že ide o najúspešnejší projekt, podarilo sa v niektorých parametroch 
prekonať aj 2. sériu.  
V. Štofaník  uviedol, že sa ukazuje, že bolo správne rozhodnutie zaradiť tento projekt na 
nedeľu večer. Producentsky bola relácia podľa neho zvládnutá mimoriadne profesionálne aj 
v porovnaní s ČT.  
D. Hushegyiová prečítala spravodajské stanovisko: 
“Pečie celé Slovensko je jedna z najdrahších, ale aj najúspešnejších projektov 
verejnoprávnej televízie Slovenska. Druhá séria síce mala menšiu sledovanosť ako prvá, ale 
napriek tomu pokračovanie môžeme hodnotiť ako program s nadpriemernou sledovanosťou. 
Pri hodnotení prvej sérii sme vymenovali všetky pozitíva tohto programu, že je rodinný, 
zaujímavý, kreatívny, podarilo sa nájsť vynikajúcich účinkujúcich aj dobrých moderátorov. 
Napriek tomu, že nové vedenie RTVS pri hodnotení 2. série vyzdvihlo nadmerné finančné 
zaťaženie rozpočtu, manažment napokon podpísal zmluvu aj na 3. sériu.” 
 

I. Gallo poznamenal, že takýto projekt do vysielania verejnoprávnej televízie určite patrí, 
pretože prináša len pozitívne emócie a kultivované správanie. Niekedy to netreba vnímať len 
cez financie, ale zvážiť aj benefity, ktoré to RTVS prinesie a posudzovať to komplexne.  
Rokovanie pokračovalo neverejnou časťou o príprave 3. série.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 24/2023: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania 2. série projektu Pečie 
celé Slovensko a informáciu o príprave 3. série. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
10. Zúčtovanie účelových investičných prostriedkov viazaných na Dodatky 

k Zmluve so štátom pre roky 2020 a 2021 (spravodajkyňa J. Mikušová) 
I. Gallo informoval, že materiál je predložený na základe povinnosti vyplývajúcej zo Zmluvy 
so štátom na roky 2018 – 2022. 
R. Ceizel odprezentoval predložený materiál.  
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J. Mikušová uviedla, že na DK prešli podrobne celý materiál a odporúča ho rade zobrať na 
vedomie.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 25/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS prerokovala a 
berie na vedomie zúčtovanie finančných prostriedkov poskytnutých na základe Dodatku č. 3 
MK - 233/2019/M  na rok 2020, v znení Dodatku č. 3A MK - 87/2020/M na rok 2020 a v znení 
Dodatku č. 3B MK – 93/2020/M na rok 2020, k Zmluve č. MK – 57/2017/M o zabezpečení 
služieb verejnosti v oblasti rozhlasového vysielania a televízneho vysielania na roky 2018 – 
2022, použitých na účelové investičné projekty v termíne do 31. decembra 2022. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 26/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. i) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS prerokovala a 
berie na vedomie priebežné zúčtovanie finančných prostriedkov poskytnutých na základe 
Dodatku č. 4 MK - 82/2020/M  na rok 2021, v znení Dodatku č. 4A MK - 28/2021/M na rok 
2021, v znení Dodatku č. 4B MK – 34/2021/M na rok 2021, v znení Dodatku č. 4C MK – 
48/2021/M na rok 2021, v znení Dodatku č. 4D MK – 51/2021/M na rok 2021, v znení 
Dodatku č. 4E MK – 66/2021/M na rok 2021 a v znení Dodatku č. 4G MK – 78/2021/M na rok 
2021, k Zmluve č. MK – 57/2017/M o zabezpečení služieb verejnosti v oblasti rozhlasového 
vysielania a televízneho vysielania na roky 2018 – 2022, použitých na účelové investičné 
projekty v termíne do 31. decembra 2022. 
 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
11. Návrh na odpis pohľadávky RTVS (spravodajca DK) 
I. Gallo informoval, že GR RTVS predkladá Rade RTVS návrh na udelenie súhlasu na 
odpísanie pohľadávok v zmysle § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z. z. o  nakladaní s 
majetkom verejnoprávnych inštitúcií a o zmene zákona Národnej rady Slovenskej republiky 
č. 259/1993 Z. z. o Slovenskej lesníckej komore v znení zákona č. 464/2002 Z. z. v znení 
neskorších predpisov. 
M. Miklošík vysvetlil, že predmetná spoločnosť bola vymazaná z obchodného registra a nie 
je od koho tým pádom pohľadávku vymáhať. 
T. Caban za DK potvrdil, že predmetná spoločnosť bola vymazaná z obchodného registra 
a RTVS si uplatnila všetky práva, ktoré mala. 
I. Gallo sa spýtal T. Cabana, či nie sú žiadne prekážky legislatívneho charakteru, aby rada 
udelila súhlas na odpísanie tejto pohľadávky.  
T. Caban odpovedal, že nie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 27/2023: 
Rada RTVS v zmysle § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcií a o zmene zákona Národnej rady Slovenskej republiky 
č. 259/1993 Z. z. o Slovenskej lesníckej komore v znení zákona č. 464/2002 Z. z. v znení 
neskorších predpisov udeľuje súhlas s odpísaním pohľadávky v zmysle materiálu 
predloženého na rokovaní Rady RTVS 25.1.2023. 
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Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo navrhol, aby sa body č. 8 a 9 prerokovali na najbližšom rokovaní rady a takisto, aby 
sa bod týkajúci sa kritérií na vyhodnotenie programových služieb spripomienkoval mailovou 
formou.  
 
13. Podnety a sťažnosti 
Členovia Rady RTVS mali k dispozícii návrhy na odpovede sťažovateľom a jednohlasne 
zhodli na návrhoch odpovedí.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 28/2023: 
Rada RTVS prerokovala predložené podnety a sťažnosti a berie na vedomie spôsob ich 
vybavenia. 

 
Za: 8 / J. Balaščák, T. Caban, I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš,  

J. Mikušová, J. Uličiansky / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0   
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
I. Gallo poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil rokovanie Rady RTVS.  
 
 
V Bratislave 1.2.2023. 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 
 
Overovateľ: 
T. Caban 
 
 
 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 

http://www.rtvs.sk/

